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          TERKA 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
27/2011. sz. 
 

Jegyzőkönyv 
 
Készült: 2011. december 15-én 14.00 órai kezdettel tartott Képviselő-testületi nyílt ülésről. 
 
Jelen voltak: a csatolt jelenléti ív szerint 
 
Holló János alpolgármester köszönti a testületi ülésen megjelenteket, és az ülést megnyitja. 
Tájékoztatja a jelenlévőket, hogy polgármester úr nem tud most jelen lenni mivel nagy 
valószínűséggel most fog megszületni a kisfia, ezért ma ő vezeti az ülést. 
Megállapítja, hogy az ülés szabályszerűen lett összehívva, határozatképes, mivel 
képviselőkből 6 képviselő jelen van. 
 
Holló János alpolgármester javasolja, hogy a jegyzőkönyv hitelesítésével Dr. Hegyesi Kálmán 
és Hajduné Holló Katalin képviselőket bízzák meg. 
 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítők személyét. 
 
Holló János alpolgármester javasolja, hogy a jegyzőkönyv vezetésével Sűveges Sándornét 
bízza meg a Képviselő-testület. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyvvezető személyét. 
 
N A P I R E N D E K: 
 

1./ Polgármesteri jelentés 
 

2./ Beszámoló Egyek Nagyközség munkaügyi helyzetéről 
Előadó: Bóta Barbara aljegyző 

Csiha József munkaügyi központ vezetője 
C2/493/2011.(XII.15.) sz. határozat/ 
 

3./ Rendelet a költségvetési gazdálkodás átmeneti szabályairól 
Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 

B1/30/2011.(XII.15.) sz. rendelet/ 
 

4./ Tájékoztató a romos ingatlanok rendbetétele ügyében 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

Bóta Barbara aljegyző 
C8/503/2011.(XII.15.) sz. határozat/ 
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5./ Tájékoztató a benyújtott pályázatok állásáról és önkormányzati döntések 
végrehajtásáról, valamint a közterület használatával, közterület foglalással kapcsolatos 
intézkedésekről 
Előadó: Bóta Barbara aljegyző 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
C8/504/2011.(XII.15.) sz. határozat/ 

 
6./ 2012. évi munkaterv jóváhagyása 

A19/505/2011.(XII.15.) sz. határozat/ 
 

7./ Tájékoztató Egyek Nagyközség Sport Egyesülete működéséről, támogatásának 
felhasználásáról 
Előadó: Kiss István egyesület elnöke 

C8/506/2011.(XII.15.) sz. határozat/ 
 

8./ Kérdések, interpellációk 
 

9./ Egyebek 
 

1./ Egyeki Hírmondó előfizetési díjának meghatározása 
D7/507/2011.(XII.15.) sz. határozat/ 

2./ Kántortag Kft. Földhaszonbérleti szerződésének felülvizsgálata 
D7/508/2011.(XII.15.) sz. határozat/ 

3./ Előirányzat módosítás 
Z1/509/2011.(XII.15.) sz. határozat/ 
Z1/510/2011.(XII.15.) sz. határozat/ 

4./ Önkormányzati Tűzoltóság működtetéséről döntés 
D7/511/2011.(XII.15.) sz. határozat/ 

5./ Ellátási szerződés megkötése a házi segítségnyújtást bonyolító szervezetekkel  
K6/494/2011.(XII.15.) sz. határozat/ 
K6/495/2011.(XII.15.) sz. határozat/ 
K6/496/2011.(XII.15.) sz. határozat/ 

6./ Balmazújvárosi Kistérség Humán Szolgáltató Központ támogatási kérelme 
Z1/512/2011.(XII.15.) sz. határozat/ 
Z1/513/2011.(XII.15.) sz. határozat/ 

7./ Döntés a Polgármester jutalmazásáról 
8./ Bioaqua Kft. felszámolása 

Z1/514/2011.(XII.15.) sz. határozat/ 
9./ Asztalitenisz Sport Egyesület kérelme 

D7/499/2011.(XII.15.) sz. határozat/ 
D7/500/2011.(XII.15.) sz. határozat/ 
D7/501/2011.(XII.15.) sz. határozat/ 
D7/502/2011.(XII.15.) sz. határozat/ 

10./ Pályázatokhoz szükséges döntések 
C8/515/2011.(XII.15.) sz. határozat/ 

11./ Tájékoztató a Dorogmai úttal kapcsolatban 
D7/516/2011.(XII.15.) sz. határozat/ 

12./ Képzési támogatás kérése 
Z1/517/2011.(XII.15.) sz. határozat/ 
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13./ Erőss Lászlóné kérelme 
Z1/518/2011.(XII.15.) sz. határozat/ 

 
Holló János alpolgármester javasolta, hogy a meghívón kiküldött napirendeken kívül az alábbi 
napirendeket is vegyék fel napirendre:  

− Sziltop Oktatási Nonprofit Kft. bérleti szerződésének 
módosítása 

D7/519/2011.(XII.15.) sz. határozat/ 
− 392/2011.(IX.29.) sz. határozat módosítása 

Z1/520/2011.(XII.15.) sz. határozat/ 
− Farkas József kérelme 
− Közvilágítás közbeszerzési eljárásáról döntés 

D5/492/2011.(XII.15.) sz. határozat/ 
− Petropál Nonprofit Kft képzési támogatási kérelem módosítása 

Z1/497/2011.(XII.15.) sz. határozat/ 
Z1/498/2011.(XII.15.) sz. határozat/ 
 

Holló János alpolgármester javasolja, hogy először azokat a napirendeket tárgyalják, 
amelyekhez vendégek érkeztek.  
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal elfogadta a napirendeket. 
 
 
Napirendek tárgyalása: 
 
 

1./ Közvilágítás közbeszerzési eljárásáról döntés 
 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Az elmúlt ülésen döntés született arról, hogy közbeszerzési eljárás keretében kerüljön 
kiválasztásra a közvilágítási szolgáltató. A bíráló bizottság ma értékelte a beérkezett 
pályázatokat. Javaslatot nyújt be a Képviselő-testület felé, hogy ki legyen a közvilágítási 
szolgáltató  2012 és 2015 között. 
 
Dr. Kovács Tibor ügyvéd: 
Ez egy egyszerű meghívásos közbeszerzési eljárás volt. A beérkezett ajánlatok érvényesek 
voltak, a pályázókat alkalmasnak minősítettük a feladat ellátására. A bíráló bizottság javaslata 
alapján önöknek kell dönteni az eljárás eredményéről. A legkedvezőbb ajánlatot a Mezei-Vill 
Kft. tette, amelynek az összege 6 035 538 Ft+Áfa/év. A másik két ajánlattevő ettől magasabb 
ajánlatot adott. Jogi szempontból nézve az eljárás szerint a Mezei-Vill Kft. nyertességét 
kellene kihirdetni. Mi elkészítettük azt a hirdetmény szöveget, amit fel kell adni 5 
munkanapon belül a közbeszerzési értesítőben.  
 
Holló János alpolgármester: 
A bíráló bizottság álláspontja az volt, hogy az ajánlatkérő számára legalacsonyabb összegű 
ellenszolgáltatást tartalmazó ajánlatot a Mezei-Vill Kft., míg a második legkedvezőbb 
ajánlatot a Villjav. Kft. adta. Erre tekintettel azt javasolja a döntéshozónak, hogy az 
ajánlatkérő jelen közbeszerzési eljárás nyertesének a Mezei-Vill Kft-t, míg második 
legkedvezőbb ajánlatot tevőnek a Villjav Kft-t hirdesse ki. 
A Mezei-Vill Kft. ajánlata 6 035 538 Ft+Áfa/év. 
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Aki bíráló bizottság javaslatával egyetért, kézfelnyújtással szavazzon.  

 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
492/2011. (XII.15.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
közvilágítással kapcsolatos közbeszerzési eljárás („Közvilágítási 
berendezések üzemeltetőjének kiválasztása 2012-2015 évekre – 
Egyek Nagyközség Önkormányzata”)eredményeként első 
legkedvezőbb ajánlattevőként a Mezei-Vill Kft-t (4100 
Berettyóújfalu, Puskin u. 12.)hírdeti ki és köt vele szerződést, 
második legkedvezőbb ajánlattevőként a Villjav Kft-t (4030 
Debrecen, Zelizy Dániel u. 16.) hirdeti ki. 
 
Mezei-Vill Kft. ajánlata:         6 035 538 Ft+Áfa /év 
Villjav Kft. ajánlata:           6 200 000 Ft+Áfa/év
  
Határidő: 2011.december 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

2./ Beszámoló Egyek Nagyközség munkaügyi helyzetéről 
Előadó: Bóta Barbara aljegyző 
             Csiha József munkaügyi központ vezetője 
 

 
Kovács Sándorné képviselő: 
Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság    
4 igen szavazattal Egyek Nagyközség Önkormányzatának 2011.évi 
foglalkoztatáspolitikájáról, munkaügyi helyzetéről szóló beszámolót az előterjesztésben 
foglaltak szerint elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé. 
 
Bóta Barbara aljegyző: 
Eredetileg nem kívántam hozzászólni. Azért kértem szót, mert Csiha József kirendeltség-
vezető úr felé lenne kérdésem a 2012-es közfoglalkoztatással kapcsolatban. Milyen 
kilátásaink vannak az év elején? Hogyan lesz megoldott a közfoglalkoztatás az év első 
hónapjaiban?  
 
Csiha József kirendeltség-vezető: 
Ez év júniusában kerültem a Balmazújvárosi kirendeltség élére. Meg kellett ismerkednem a 
környező települések vezetőivel, az intézmények vezetőivel, munkáltatókkal, 
munkavállalókkal, civil szervezetekkel. Nekünk is nagyon nehéz a helyzetünk. Október 1-től 
kerültünk újra vissza a Hajdú-Bihar Megyei Munkaügyi Kirendeltséghez.  
A tájékoztatóban próbáltam bemutatni, hogy milyen nehézségekkel kell szembenéznie a 
kirendeltségeknek. Próbáltam összefoglalni, hogy milyen nehézségekkel küzdenek a téli 
időszakban a Munkaügyi Központok. Pályázatokkal is próbálunk bevonni munkanélkülieket a 
támogatásokba. Figyelnünk kell, hogy kik azok, akik ezekbe a támogatásokba bevonhatók. 
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Próbálunk személyre szabott technikákat kidolgozni. Tréningeket szervezünk a 
munkanélküliek számára. A képzéseknél azokat a formákat támogatjuk, ami munkáltatói 
igényre alapul. Szeptember 1-től változtak a jogosultsági feltételek a munkanélküli 
ellátásoknál. Rövidebb lett a támogatás időszaka. A közfoglalkoztatás keretében 2011-ben 
rövid távú, hosszú távú és országos foglalkoztatási programok működtek. 2011-ben Egyeken a 
közfoglalkoztatásba a rövidtávú foglalkoztatásban 230 fő, a hosszú távú foglalkoztatásban 70 
fő és az országos foglalkoztatásban 45 fő vett részt. Így összesen 345 fő foglalkoztatása 
oldódott meg ezeknek a programoknak a segítségével. A start közmunkaprogram 219 főt érint 
majd a településen 2011-12-ben.  
Jövő héten lesz egy megbeszélésünk a közfoglalkoztatással kapcsolatban. Jelen pillanatban 
még nincsenek konkrét információk ezzel kapcsolatban. Bízom benne, hogy a jövő évben is 
működni fog ez a fajta foglalkoztatás.  
 
Holló János alpolgármester: 
Remélem, hogy pozitív információkat kapunk a közfoglalkoztatással kapcsolatban. 
Aki Egyek Nagyközség Önkormányzatának 2011.évi foglalkoztatáspolitikájáról, munkaügyi 
helyzetéről szóló beszámolót az előterjesztésben foglaltak szerint elfogadja, kézfelnyújtással 
szavazzon.  

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
493/2011. (XII.15.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete Egyek 
Nagyközség Önkormányzatának 2011.évi 
foglalkoztatáspolitikájáról, munkaügyi helyzetéről szóló 
beszámolót az előterjesztésben foglaltak szerint elfogadja. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Holló János alpolgármester 
  Bóta Barbara aljegyző 

 
 

3./ Polgármesteri jelentés 
 
Holló János alpolgármester: 
Most ez rendhagyó módon írásban került kiosztásra. Polgármester úr kérte, hogy kezeljük 
diszkréten de ha valaki kéri kerüljön felolvasásra. Igényt tart erre valaki? 
Egyébként a az Eötvös utcán a tegnapi napon el lettek ültetve a facsemeték. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Kérem, hogy kerüljön felolvasásra a polgármesteri jelentés 
 
Holló János alpolgármester:  
Megkérem jegyző asszonyt, hogy olvassa fel, mert nincs nálam a szemüvegem. 
  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
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Felhívom a figyelmet, hogy a jelentés a polgármester véleményét tartalmazza, én csupán 
ismertetem azt képviselő asszony kérésének megfelelően.  
Felolvassa a polgármesteri jelentést. /Csatolva a jegyzőkönyvhöz./ 
 
     Antal László képviselő megérkezett. 
     A Képviselő-testület létszáma: 7 fő 
 
Gál-Szalai Erika képviselő: 
Semmilyen jutalom szétosztásával nem értek egyet. Ha 1 év alatt ennyit meg tudtunk takarítani, 
akkor ezt folytatni kellene. Mindnyájan azért vagyunk itt, mert dolgozunk, és azért megkapjuk a 
fizetést. Ha osztunk, akkor egyenlő arányban osszunk. Úgy érzem, hogy polgármester úr 
részéről, megint egy vita, feszültség indult el. Aránytalan dolgok vannak a beszámolóban. A 
Szöghatár Kft. dolgozói átlagban 70 000 Ft-ot, míg a pedagógusok 19 000 Ft-ot kapnak, ez egy 
aránytalan dolog. Kérem a képviselő társaim tisztán látását. Tudom, hogy a Képviselő-
testületnek nincs beleszólása a jutalmak szétosztásába. Számomra ez a jutalmazás felháborító 
dolog.  
 
Holló János alpolgármester: 
Ha valaki felvesz a hátára egy terhet és mégis megtakarít, akkor az erőn felül dolgozott, őket 
jobban kell jutalmazni, mint aki csak annyit vállalt, mint eddig. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A polgármesteri jelentés most került kiosztásra, ezért felkészülni sem igazán tudtunk rá. 
Továbbra is erős kívánok maradni. Polgármester úr elhallgatta azt az apró részletet, hogy a 
polgármester jutalmazására az ügyrendi bizottság javaslatot tett, 4 havi bér kifizetésére 
2 150 000 Ft-ra. Nekünk a bérmegtakarításunk felére adott lehetőséget az év végi jutalmazás. 
Nem kértem, hogy plusz 1 havi bért osszak ki a dolgozók között. Ez szóba sem került. Azt 
kértem, hogy csökkentsük az aránytalanságot. Nem vitatom, hogy a Kft. dolgozói sokat 
dolgoznak.  Ismerem a Polgármesteri hivatal dolgozóinak munkáját is. Tudom, hogy ebben az 
évben nekik is erőn felül kellett dolgozni, de ne felejtsük el, hogy évek óta törvénytelen 
megtakarításra kényszerítik az ETKIKI Többcélú Intézmény-t, hiszen évek óta mínusz 
létszámmal dolgozunk, mínusz 5 fővel dolgozunk. A pedagógusok és a munkájukat segítők 
eltűrik ezt az állapotot évek óta szó nélkül. Gyakorlatilag törvénytelen működésre kényszeríti az 
önkormányzat az ETKIKI Többcélú Intézmény-t. Ha azt, hogy én próbálok a dolgozóim mellett 
kiállni polgármester úr felelőtlen vezetői hozzáállásnak titulálja, akkor nekem erre válaszolnom 
kell.  
 
Holló János alpolgármester: 
Kiáll melletted a dolgozók többsége, ez most látszik.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Én mondtam, hogy elhívom a kollégáimat, de egy nyílt ülésen bármikor részt vehetnek.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Én is kaptam a héten egy levelet polgármester úrtól. A levél stílusa egy olyan emberre vall, aki 
királynak, kapitánynak képzeli magát. Ez egy nem megengedhető stílus. Fel kellene ismerni, 
hogy már nem a középkorban, hanem demokráciában élünk. A többit majd a polgármester 
jutalmazásakor mondom el. A bizottságnak három tagja van, aki ezt a jutalmat megszavazta,  
 
Kovács Sándorné képviselő: 
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A bizottság nem megszavazta, hanem javasolta ezt az összeget.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Én intézményvezetőként igyekszem hozzászólni. Nem értek egyet Gál-Szalai Erika 
véleményével. A jutalmat érdem és lehetőség szerint kell szétosztani. Jelen pillanatban a törvény 
által kötelezően előírt juttatásokat kapja mindenki. Igaz, hogy a hivatalban kapják a cafateriát de 
az iskolában meg kapnak különféle pótlékokat. Ez a téma hosszú évek óta problémát okoz a 
köztisztviselők és a közalkalmazottak között. A költségvetés tárgyalásakor nagy viták voltak. 
Nekem nincs hozzátartozóm a testületben illetve láthatjuk, hogy míg pedagógusok lehetnek 
testületi tagok addig köztisztviselő nem ülhet a testületben, tehát minket nem támogat senki. 
2011-ben a várható 1 fő mellett, még 5 fővel csökkent a hivatal létszáma, de ezeket a 
munkaköröket ugyanolyan színvonalon sikerült ellátni az itt maradt kollégáknak. Én a 
megtakarítás teljes összegét felosztottam a kollégák között, akinek ez traumát okoz, remélem 
idővel majd sikerül feldolgoznia.  Ha ugyanez a lehetőség igazgató asszonynak is meg lett volna, 
akkor ő is többet oszthatott volna ki a dolgozói között. Ez intézményvezetői hatáskör. Én soha 
nem kértem a dolgozóimat, hogy jöjjenek be testületi ülésre. Nem ültek be amikor „csak” 
kb.19.000.-Ft-os utalványt kaptak és akkor sem, amikor az 5.000.000.-Ft-os megszorítást 
megszavazta a testület, ehelyett tették a dolgukat. 
 
Kívánom a pedagógusoknak, hogy legyen lehetőségük arra, hogy a jövőben több jutalmat 
kapjanak. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Ügyrendi témájú hozzászólásom lenne. Több mint egy órája huzakodunk a polgármester úr 
levelén. Nekünk ilyen jutalmakkal kapcsolatos napirendünk nincs, egy napirendünk van, ami 
jutalmazást érint és ez a polgármester jutalmazása. Ilyen vitákra véleményem szerint semmi 
szükség. Mi nem azért ülünk itt, hogy eldöntsük, kinek mennyi legyen abból a kicsiből, amit 
alapvetően felosztani sem volna szabad. De ha fel kell osztani, akkor egyetértek jegyző 
asszonnyal, hogy olyanoknak kell odaadni, akik erőn felül teljesítenek. Vannak 
intézményvezetők, mindenkinek megvan a hatásköre és a saját hatáskörében dönt arról, hogy 
kinek milyen jutalmat ad. Ez nem testületi kérdés. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A törvény írja elő a szükséges létszámot, ami évek óta nincs engedélyezve. Tavaly egy 
jelentésben le lett írva, hogy meg kell szüntetni ezt a törvénytelenséget.  
 
Holló János alpolgármester: 
Aki a polgármesteri jelentést elfogadja, kézfelnyújtással szavazzon.  

 
A Képviselő-testület 3 igen, 3 nem szavazattal 1 tartózkodás mellett szavazott. A javaslat nem 
kapta meg a kellő számú támogatottságot. 
 

4./ Ellátási szerződés megkötése a házi segítségnyújtást bonyolító szervezetekkel  
 

Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja az alábbi házi segítségnyújtást 
bonyolító szervezetekkel az ellátási szerződés megkötését: 
  
- Baptista Szeretetszolgálat Egyházi Jogi Személy (1111 Budapest, Budafoki u. 34/b.) 
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- Baptista Tevékeny Szeretet Misszió (4029 Debrecen Csapó u.71. 2/2 
- PETROPÁL Nonprofit Kft. (székhelye: 4087 Hajdúdorog, Kiss János utca 27. 
 
A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal 2 tartózkodással szavazott. A javaslat nem kapta 
meg a szükséges szavazatot. 
 
Kovács Sándorné képviselő: 
Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság  
4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek a településen működő házi 
segítségnyújtást bonyolító alábbi szervezetekkel történő ellátási szerződés megkötését:  

- Baptista Tevékeny Szeretet Misszió / 4029. Debrecen, Csapó u. 71. 2/2. / 
- Petropál Nonprofit  Kft. / 4087. Hajdúdorog, Kiss János utca 27. / 
- Baptista Szeretetszolgálat Egyházi Jogi Személy / 1111. Budapest, Budafoki út 34/b. / 

 Bizottság javasolja, hogy a Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert a nevezett 
szervezetekkel történő ellátási szerződés aláírására.   
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
A korábbi testületi ülésen már két szervezet benyújtotta ezt a kérelmét, akkor az a döntés 
született, hogy ezeket a szerződéseket a jogszabályoknak megfelelően ki kell egészíteni. A 
három szervezet vezetőjével egyeztette. A jogszabályoknak megfelelően elkészült az ellátási 
szerződés tervezete. A Baptista Szeretet Szolgálat Egyházi Jogi Személy és a Baptista 
Tevékeny Szeretet Misszió tekintetében összhangban van a két szerződés az egyeztetésen 
elhangzottakkal. A Petropál Nonprofit Kft-nél találtam eltéréseket. Azt javaslom, hogy mind a 
három szervezetnél ugyanazt a szerződést fogadja el a Képviselő-testület. Illetve mindhárom 
szerződésbe javaslom, hogy kerüljön bele, hogy amennyiben jogszabályi változásból eredően 
bármelyik felet kár vagy hátrány érné akkor azonnali hatállyal felmondhatja a szerződést. 
Ellátottak az állandó lakcímmel rendelkező életvitelszerűen Egyeken tartózkodók. 
 
Holló János alpolgármester: 
Aki egyetért azzal, hogy Egyek Nagyközség Önkormányzata a Baptista Szeretetszolgálat 
Egyházi Jogi Személy / 1111. Budapest, Budafoki út 34/b. / elnevezésű szervezettel ellátási 
szerződést kössön az elhangzott kiegészítéssel, kézfelnyújtással szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
494/2011. (XII.15.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
településen működő házi segítségnyújtást bonyolító Baptista 
Szeretetszolgálat Egyházi Jogi Személy / 1111. Budapest, 
Budafoki út 34/b. / elnevezésű szervezettel ellátási szerződést 
köt a mellékelt tartalommal és az alábbi kiegészítéssel: 
„amennyiben jogszabályi változásból eredően bármelyik felet 
kár vagy hátrány érné, akkor azonnali hatállyal felmondhatja a 
szerződést” 
„ellátottak az állandó lakcímmel rendelkező életvitelszerűen 
Egyeken tartózkodók” 
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Felhatalmazza a polgármestert a nevezett szervezettel történő 
ellátási szerződés aláírására.   
 
Határidő: 2012. január 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Aki egyetért azzal, hogy Egyek Nagyközség Önkormányzata a Baptista Tevékeny Szeretet 
Misszió / 4029. Debrecen, Csapó u. 71. 2/2. / elnevezésű szervezettel ellátási szerződést 
kössön, kézfelnyújtással szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
495/2011. (XII.15.) sz. határozata: 

 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
településen működő házi segítségnyújtást bonyolító Baptista 
Tevékeny Szeretet Misszió / 4029. Debrecen, Csapó u. 71. 2/2. / 
elnevezésű szervezettel ellátási szerződést köt a mellékelt 
tartalommal és az alábbi kiegészítéssel: 
„amennyiben jogszabályi változásból eredően bármelyik felet 
kár vagy hátrány érné, akkor azonnali hatállyal felmondhatja a 
szerződést” 
„ellátottak az állandó lakcímmel rendelkező életvitelszerűen 
Egyeken tartózkodók” 

 
Felhatalmazza a polgármestert a nevezett szervezettel történő 
ellátási szerződés aláírására.   

 
Határidő: 2012. január 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 

Aki egyetért azzal, hogy Egyek Nagyközség Önkormányzata a Petropál Nonprofit Kft. / 4087. 
Hajdúdorog, Kiss János utca 27. / elnevezésű szervezettel ellátási szerződést kössön, 
kézfelnyújtással szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
496/2011. (XII.15.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
településen működő házi segítségnyújtást bonyolító Petropál 
Nonprofit Kft. / 4087. Hajdúdorog, Kiss János utca 27. / 
elnevezésű szervezettel ellátási szerződést köt. 
Kéri a szervezetet, hogy hozza szinkronba a szerződését az 
egyeztetésen elhangzottakkal. 
A szerződésbe kerüljön bele: 
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 „amennyiben jogszabályi változásból eredően bármelyik felet 
kár vagy hátrány érné, akkor azonnali hatállyal felmondhatja a 
szerződést.” 
„ellátottak az állandó lakcímmel rendelkező életvitelszerűen 
Egyeken tartózkodók.” 

 
Felhatalmazza a polgármestert a nevezett szervezettel történő 
ellátási szerződés aláírására.   

 
Határidő: 2012. január 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

5./ Petropál Nonprofit Kft képzési támogatási kérelem módosítása 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Két üléssel ezelőtt született egy döntés, hogy az önkormányzat támogatja a Petropál Nonprofit 
Kft. dolgozóinak oktatását. Most érkezett egy újabb kérelem a szervezettől. Ez már 
összhangban van a Probitas Kft.  a képzést végző cég listájával. Van rajta néhány név, aki 
nem írta alá a kérelmet, ők is kérik a támogatást?  
 
Petrován Pál ügyvezető: 
Természetesen ők is kérik, csak nem volt már idő a testületi ülés előtt, hogy aláírják, mert még 
nem értek be.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
 Irodavezető asszonyt megkérem, hogy mondja el az elszámolás rendjét. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető: 
A Probitas Kft. fogja megkapni a támogatottakra jutó összeget, 11 ember tekintetében a 
16 000 Ft-ot, utólagos elszámolással a támogatási szerződés keretén belül. Az utólagos 
elszámolás azt jelenti, hogy felnőttképzési szerződéssel kell igazolni mindenkinek, hogy 
jogosult a támogatásra, valamint be kell mutatni a sikeres vizsga bizonyítványokat.  
 
Holló János alpolgármester: 
Aki egyetért, azzal hogy a 424/2011.(XI.10.) sz. határozat visszavonásra kerüljön, 
kézfelnyújtással szavazzon. határozat visszavonása 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
497/2011. (XII.15.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
242/2011. (XI.10.) sz. képviselő-testületi határozatát visszavonja. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Holló János alpolgármester 

 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető: 
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Egyeztettem a Probitas Kft. vezetőjével, és ezt az összeget nem is az idén kell átutalnunk. Ez 
már a következő évi költségvetést fogja terhelni.  
 
Holló János alpolgármester: 
Aki egyetért a Petropál Nonprofit Kft 11 dolgozójának támogatásával, kézfelnyújtással 
szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
498/2011. (XII.15.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határozott, támogatja a Petropál Nonprofit Kft. (4087 Hajdúdorog, 
Kiss János u. 27.) kérelmét, a kérelemben felsorolt személyek 
tekintetében fejenként 16 000 Ft-tal, összességében 176 000 Ft-tal 
támogatja a képzést működési hitel terhére a képzést végző 
szervvel kötött támogatási szerződés keretében, utólagos 
elszámolással.  
Amennyiben a támogatási szerződés megkötése 2011. évben nem 
valósul meg, abban az esetben a támogatás összege kerüljön 
betervezésre a 2012. évi költségvetésbe.  
 
Határidő: 2012. december 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
  Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 

Antal László képviselő: 
A Pénzügyi bizottság javaslatait Hajduné Holló Katalin a bizottság elnök-helyettese fogja 
felolvasni, mivel ő vett részt a bizottsági ülésen. 
 

6./ Asztalitenisz Sport Egyesület kérelme 
 
Ecsedi János meghívott: 
Az előterjesztésben próbáltam tömören áttekinthetően leírni a dolgokat. Egyesületünk 
alapszabályában benne van, hogy közhasznú tevékenységet is folytathatunk, így nem csak 
asztali tenisszel foglalkozhatunk. Most a kistornateremben működő „Fitnes” sportegyesülettel 
kapcsolatban szeretnénk döntést kérni a Képviselő-testülettől.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy:  
 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy:  
 
Fejezze ki azon szándékát, miszerint Egyek lakosságának a kondicionálási lehetőséget 
biztosító feltételeket támogatja. 
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A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy:  
 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy:  
 
Az eddigi felhalmozott költségek ellenértékeként az önkormányzat felé felajánlott 
sporteszközöket 267.830 Ft értékben tekintse elfogadottnak, és egyben mondjon le a 
követeléséről. 
Javasolja, hogy a Szöghatár Kft. a számára felajánlott sporteszközöket 207.665 Ft értékben 
tekintse elfogadottnak. 
Javasolja, hogy az önkormányzat fogadja el a tartozás mértékét meghaladó 15.000 Ft értékű 
sporteszközt. 
 
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy:  
 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy:  
 
Járuljon hozzá ahhoz, hogy a Szöghatár Kft. az Egyek Asztalitenisz Sportegyesület részére 
díjmentesen átadja a Fő u 1. sz. alatt lévő „kistornaterem” épületét a benne lévő eszközökkel 
tovább működtetés céljából. 
Az átadás-átvételi eljárást a Szöghatár kft. bonyolítsa le az Egyek Asztalitenisz Sportegyesület 
képviselőjével jegyzőkönyv felvétele mellett. 
A jegyzőkönyvben kerüljön rögzítésre az átadott épület pontos helye, címe. A benne lévő 
átadott eszközök megnevezése, mennyisége. A mérő órák (víz, gáz, villany) állása, a mérő 
gyári száma. 
 
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy:  
 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy:  
 
Az Egyek Asztalitenisz Sportegyesület által a „kistornateremben” működtetett „kondi terem” 
személyi feltételeihez szükséges létszám igényt elviekben támogassa. 
 
Holló János alpolgármester: 
Amennyiben lesz közmunkaprogram, akkor biztosítható a tornaterem felügyelete.  
 
Aki egyetért azzal, hogy a testület Egyek lakosságának a kondicionálási lehetőséget biztosító 
feltételeket támogatja, kézfelnyújtással szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
499/2011. (XII.15.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
kifejezi azon szándékát, miszerint Egyek lakosságának a 
kondicionálási lehetőséget biztosító feltételeket támogatja. 
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Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Holló János alpolgármester: 
Aki a sport eszközök értékét elfogadja, kézfelnyújtással szavazzon.  

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
500/2011. (XII.15.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
eddigi felhalmozott költségek ellenértékeként az önkormányzat 
felé felajánlott sporteszközöket 267 830 Ft értékben 
elfogadottnak tekinti, és egyben lemond a követeléséről. 
Felkéri a Szöghatár Nonprofit Kft-t, hogy a számára felajánlott 
sporteszközöket 207.665 Ft értékben tekintse elfogadottnak. 
Egyek Nagyközség Önkormányzata a tartozás mértékét 
meghaladó 15.000 Ft értékű sporteszközt elfogadja. 
 

 
Határidő: 2012. január 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Holló János alpolgármester: 
Aki egyetért azzal, hogy a tornatermet átadják az Asztalitenisz Sportegyesület részére, 
kézfelnyújtással szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
501/2011. (XII.15.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
Hozzájárul ahhoz, hogy a Szöghatár Nonprofit Kft. az Egyek 
Asztalitenisz Sportegyesület részére díjmentesen átadja a Fő u 1. 
sz. alatt lévő „kistornaterem” épületét, a benne lévő eszközökkel 
tovább működtetés céljából. 
Az átadás-átvételi eljárást a Szöghatár Nonprofit kft. bonyolítja 
le az Egyek Asztalitenisz Sportegyesület képviselőjével 
jegyzőkönyv felvétele mellett. 
A jegyzőkönyvben kerüljön rögzítésre az átadott épület pontos 
helye, címe. A benne lévő átadott eszközök megnevezése, 
mennyisége. A mérő órák (víz, gáz, villany) állása, a mérő gyári 
száma. 

 
Határidő: 2012. január 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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Holló János alpolgármester: 
Aki a személyi feltételekhez szükséges létszám igényt elviekben támogatja, kézfelnyújtással 
szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
502/2011. (XII.15.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
Egyek Asztalitenisz Sportegyesület által a „kistornateremben” 
működtetett „kondi terem” személyi feltételeihez szükséges 
létszám igényt elviekben támogatja. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 
 

7./ Döntés a Polgármester jutalmazásáról 
 

 
Vitéz Zsolt képviselő: 
Az Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek a polgármester 
részére négyhavi munkabérének megfelelő összeg jutalomként történő kifizetését. A bizottság 
ezt a javaslatot úgy fogadta el, hogy első körben alpolgármester úr javasolta. De a felmerült 
információk tudatában javaslom, hogy a Képviselő-testület szerényebb jutalmat támogasson. 
 
Holló János alpolgármester: 
Ez nem teljesen így volt, én azt mondtam, hogy 50% fölött gondolkodjunk, én nem javasoltam 
4 havit.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 

1. A polgármester részére 1 havi illetményének megfelelő összegű jutalom kerüljön 
kifizetésre 

 
A Pénzügyi Bizottság 0 igen 0 nem szavazattal 4 tartózkodással szavazott. A javaslat nem 
kapta meg a szükséges szavazatot. 
 

2. A polgármester részére 3 havi illetményének megfelelő összegű jutalom kerüljön 
kifizetésre 

 
A Pénzügyi Bizottság 1 igen szavazattal 0 nem szavazattal 3 tartózkodással szavazott. A 
javaslat nem kapta meg a szükséges szavazatot. 
 
Antal László képviselő: 
Miután értesültem az ügyrendi bizottság döntéséről, nekem kellene megjelölnöm, hogy ezt 
miből finanszírozza az önkormányzat. A jutalmat a polgármester munkájának elismerésére 
adjuk ezt már megelőlegeztük, amikor Murvai Ferencet polgármesteri tanácsadóként 
alkalmaztuk. Több hónapig foglalkoztattunk plusz egy embert csak azért, hogy polgármester 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2011. DECEMBER 15. NAPJÁN TARTOTT NYÍLT ÜLÉSÉRŐL 

 

15/33 
 

úr új polgármesterként könnyebben felvegye a tempót, amit megkövetel a polgármesterség. 
Úgy gondolom ez is egy valamilyen fajta juttatás volt, úgymond prémiumnak tekinthető.  A 
míg hitelt veszünk fel működési célra, addig úgy gondolom nem kell feltétlenül jutalmat 
osztogatni. Ahol nem a mi hatáskörünk, abba nem kívánok belefolyni. Úgy gondolom, ha 
egész évben így megszorítunk, és nekem nem a polgármesterrel van a bajom, de hogy a 
polgármesteri hivatal 5 milliós megtakarításának felét adjuk oda neki, azt túlzottnak tartom. 
Ez a prémium több, mint a Kft-nél egy ember teljes évi bére, ebből egy ember egy éven 
keresztül lehetett volna alkalmazni. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Valaki a munkájáért kap egy illetményt Ez az illetmény a minden napos tevékenységét a 
kötetlen munkaidőhöz képest is kompenzálja. Amikor valaki polgármesternek jelölteti magát, 
ezzel tisztában kell lennie. Jutalom akkor jár, ha valaki olyan magas szintű eredményeket 
produkál, aminek a kompenzációjaként jutalom illeti meg. Sajnálom, hogy nincs itt 
polgármester úr, mert ezt neki szerettem volna elmondani szemtől szemben. Nekem nagyon 
sok problémám volt polgármester úr munkájával eddig is, amit én szóvá is tettem 
nyilvánosan. Én nem látom ezeket az eredményeket. Én azt látom, hogy a polgármester úr 
rendszeresen mellé nyúl, rendszeresen hibázik, olyan nagy horderejű ügyekben dönt gyakran 
önfejűen, önkényeskedő módon, néha szabálytalanul, hogy én jutalmat semmiképp nem adnék 
neki, nem hogy 4 havit, de 1 havit sem. Nem csak azért, mert nincs rá pénz, hanem azért mert 
igazságtalanságnak tartanám, ha ebben a helyzetben, az ilyen szintű tevékenységét 
jutalmazzuk. Én polgármester úrtól azt várnám el, hogy ebben a helyzetben tiltakozzon ez 
ellen a jutalomosztás ellen. Nem értem az Ügyrendi Bizottság döntését sem. El kezdtem 
találgatni, azt tudjuk, hogy a Jobbik támogatásával lett polgármester úr polgármester, tehát 
Vigh József úrhoz köti bizonyos baráti kapcsolat. Azt is tudjuk, hogy a Vitéz úr rokona 
polgármester úrnak és sejtjük azt is, hogy fel van neki ajánlva az iskola igazgatói szék, és 
ezért harcolnak Holló Katival. Kovács Sándornéval kapcsolatban nem is tudok mire gondolni, 
csak arra, amit már megismertünk vele kapcsolatban az eddigi munkássága folytán. Ha én 
polgármester lennék , ebben a helyzetben nem fogadnék el semmiféle jutalmat. Javaslatom, 
hogy 0 Ft-ot kapjon polgármester úr, ha erre van törvényi lehetőség.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Én is sajnálom, hogy most polgármester úr távollétében kell erről dönteni. Én azt gondoltam, 
hogy a bizottság javaslatát ő túlzónak találja, de a megbeszélésünkkor polgármester úr 
kifejtette, hogy ő úgy gondolja, hogy ez a 4 havi jutalom neki jár, és úgy gondolja, ezt fel is 
veheti. De erről mélyen hallgat a polgármesteri jelentésben. 
 
Holló János alpolgármester: 
Polgármester úr úgy látja, hogy egyes képviselők nem tudják felvállalni, hogy ezt a jutalmat a 
részére kifizessék. Ezért lemond a jutalmáról, nem kéri a jutalmat. Én belelátok polgármester 
úr munkájába, nem vagyok benne egyetlen bizottságba sem, az lenne a javaslatom, hogy 1 
havi juttatást a 80 millió megtakarítás után szavazzunk meg neki.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
A 80 milliós megtakarítás, amiről te beszélsz, nem a polgármester érdeme. Ez egy olyan 
megtakarítás, amitől mindenki izzad, és mindenki számára lemondással járt. Az ETKIKI 
Többcélú Intézmény-nél törvénytelenül a létszám alatt dolgoznak. Ez az óvoda, iskola, 
könyvtár, művelődési ház. Az ÖNO-ban ugyanígy létszám problémákkal küzdenek. Ingyen 
túlóráznak a pedagógusok. Messze-messze erőn felül teljesítenek. Az én érvelésem két 
pilléren áll, jelenleg nem vagyunk olyan helyzetben, hogy ezt megtehessük, másrészt és ez az 
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én szubjektív véleményem, hogy szerintem a polgármester úr nem érdemel jutalmat. Én nem 
látom ezeket az eredményeket. Minden polgármesternek sokfelé kell menni, ez egy ilyen 
hivatás.  
 
Holló János alpolgármester: 
Aki egyetért azzal, hogy a polgármester részére 1 havi jutalmat juttassanak, kézfelnyújtással 
szavazzon.  
A Képviselő-testület 3 igen 3 nem szavazattal 1 tartózkodás mellett szavazott, így a javaslat nem 
kapta meg a kellő számú támogatottságot.  
 
Holló János alpolgármester: 
Aki egyetért azzal, hogy a polgármester részére 4 havi jutalmat juttassanak, kézfelnyújtással 
szavazzon.  
A Képviselő-testület 1 igen 4 nem szavazattal 2 tartózkodás mellett szavazott, így a javaslat nem 
kapta meg a kellő számú támogatottságot.  

 
Holló János alpolgármester: 
Aki egyetért azzal, hogy a polgármester részére 0 Ft jutalmat juttassanak, kézfelnyújtással 
szavazzon.  
A Képviselő-testület 3 igen 1 nem szavazattal 3 tartózkodás mellett szavazott, így a javaslat nem 
kapta meg a kellő számú támogatottságot.  

 
Antal László képviselő: 
Ha az Ügyrendi bizottság javasolta, akkor most miért tartózkodtak 
 
Kovács Sándorné képviselő: 
Polgármester úr jelezte, hogy nem tart igényt a jutalomra. 
 
 

4./ Rendelet a költségvetési gazdálkodás átmeneti szabályairól 
Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a költségvetési 
gazdálkodás átmeneti szabályairól szóló rendeletet. 
 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
költségvetési gazdálkodás átmeneti szabályairól szóló rendeletet. 
 
Kovács Sándorné képviselő: 
Az Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal a 2012. évi költségvetési gazdálkodás átmeneti 
szabályairól szóló rendeletet elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé. 
 
Holló János alpolgármester: 
Aki egyetért a 2012. évi költségvetési gazdálkodás átmeneti szabályairól szóló rendeletet 
elfogadásával, kézfelnyújtással szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
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1.Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
30/2011. (XII.15.) rendelete 
a 2012. évi költségvetési gazdálkodás átmeneti szabályairól 
(A jegyzőkönyv melléklete) 
 

8./ Tájékoztató a romos ingatlanok rendbetétele ügyében 
              Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

               Bóta Barbara aljegyző 
 
 

Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 5 igen szavazattal tudomásul vételre javasolja a Képviselő-testületnek a 
tájékoztatót a romos ingatlanok rendbetétele ügyében. 
 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal tudomásul vételre javasolja a Képviselő-testületnek 
a tájékoztatót a romos ingatlanok rendbetétele ügyében. 
 
 
Holló János alpolgármester: 
Aki a romos ingatlanok ügyében készült tájékoztatót tudomásul veszi, kézfelnyújtással 
szavazzon.  

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
503/2011. (XII.15.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
romos ingatlanok ügyében készült tájékoztatót tudomásul veszi.  

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

9./ Tájékoztató a benyújtott pályázatok állásáról és önkormányzati döntések 
végrehajtásáról, valamint a közterület használatával, közterület foglalással 
kapcsolatos intézkedésekről 

             Előadó: Bóta Barbara aljegyző 
            Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
 

Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 5 igen szavazattal tudomásul vételre javasolja a Képviselő-testületnek a 
tájékoztatót a benyújtott pályázatok állásáról és önkormányzati döntések végrehajtásáról, 
valamint a közterület használatával, közterület foglalással kapcsolatos intézkedésekről. 
 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal tudomásul vételre javasolja a Képviselő-testületnek 
a tájékoztatót a benyújtott pályázatok állásáról és önkormányzati döntések végrehajtásáról, 
valamint a közterület használatával, közterület foglalással kapcsolatos intézkedésekről. 
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Holló János alpolgármester: 
Aki a benyújtott pályázatok állásáról és önkormányzati döntések végrehajtásáról, valamint a 
közterület használatával, közterület foglalással kapcsolatos intézkedésekről készült tájékoztatót 
tudomásul veszi, kézfelnyújtással szavazzon.  

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
504/2011. (XII.15.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
benyújtott pályázatok állásáról és önkormányzati döntések 
végrehajtásáról, valamint a közterület használatával, közterület 
foglalással kapcsolatos intézkedésekről készült tájékoztatót 
tudomásul veszi.  

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

 
10./ 2012. évi munkaterv jóváhagyása 

 
 

Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a 2012. évi munkatervet az alábbi 
módosításokkal: 
 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a 2012. évi munkatervet az 
alábbi módosításokkal: 
 

- 2012. január 26. – 2./ napirendet véleményezi a Szociális, Egészségügyi, 
Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság is. 

- 2012. április 26. – 2./ napirendet véleményezi a Szociális, Egészségügyi, 
Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság is. 

- Tájékoztatás a romos ingatlanok rendbetétele ügyében - évente egyszer, a szeptember 
havi ülésen legyen a tájékoztató (2012. szeptember 27.) 

- Beszámoló az adózás helyzetéről - évente egyszer, a május havi ülésen legyen a 
beszámoló (2012. május 24.) 

- Beszámoló az átruházott hatáskörben hozott döntésekről – Minden évben, februárban 
legyen a beszámoló (2012. február 15.) 

- Az ellátási szerződés megkötése esetén a házi segítségnyújtást bonyolító szervezetek is 
számoljanak be működésükről (Tervezett időpont: március hónap) 

- A szakrendeléssekkel kapcsolatban egy év távlatára készüljön beszámoló. (Tervezett 
időpont: október hónap) 

 
Kovács Sándorné képviselő: 
Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság  
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4 igen szavazattal az Egyek Nagyközség Önkormányzat 2012. évi munkatervét az alábbi 
kiegészítésekkel elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé: 

- az Egyek Nagyközség közbiztonsági helyzetéről szóló beszámolót, valamint az Egyek 
Nagyközségben működő Polgárőrség munkájáról szóló tájékoztatót a Szociális, 
Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági bizottság is 
véleményezze. 

- az átruházott hatáskörben hozott döntésekről szóló beszámolót – február hónapban 
- az adózás helyzetéről szóló beszámolót -  május hónapban 
- a romos ingatlanok rendbetétele ügyében szóló tájékoztatót – szeptember hónapban 

tárgyalja a Képviselő-testület. 
 

Vitéz Zsolt képviselő: 
Az Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal az Egyek Nagyközség Önkormányzat 2012. évi 
munkatervét az alábbi kiegészítésekkel elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé: 

- az Egyek Nagyközség közbiztonsági helyzetéről szóló beszámolót, valamint az Egyek 
Nagyközségben működő Polgárőrség munkájáról szóló tájékoztatót a Szociális, 
Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági bizottság is 
véleményezze. 

- az átruházott hatáskörben hozott döntésekről szóló beszámolót – február hónapban 
- az adózás helyzetéről szóló beszámolót -  május hónapban 
- a romos ingatlanok rendbetétele ügyében szóló tájékoztatót – szeptember hónapban 

tárgyalja a Képviselő-testület. 
 

Holló János alpolgármester: 
Aki a 2012. évi munkatervet a módosításokkal elfogadja, kézfelnyújtással szavazzon.  

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
505/2011. (XII.15.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
2012. évi munkatervet elfogadja az alábbi módosításokkal:  

− az Egyek Nagyközség közbiztonsági helyzetéről szóló 
beszámolót, valamint az Egyek Nagyközségben működő 
Polgárőrség munkájáról szóló tájékoztatót a Szociális, 
Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági 
bizottság is véleményezze. 

− az átruházott hatáskörben hozott döntésekről szóló beszámolót 
– február hónapban 

− az adózás helyzetéről szóló beszámolót -  május hónapban 
− a romos ingatlanok rendbetétele ügyében szóló tájékoztatót – 

szeptember hónapban tárgyalja a Képviselő-testület. 
− Az ellátási szerződés megkötése esetén a házi segítségnyújtást 

bonyolító szervezetek is számoljanak be működésükről 
(Tervezett időpont: március hónap) 

− A szakrendeléssekkel kapcsolatban egy év távlatára készüljön 
beszámoló. (Tervezett időpont: október hónap) 

 
Határidő: 2012. december 31. 
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Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 
 
 

11./ Tájékoztató Egyek Nagyközség Sport Egyesülete működéséről, támogatásának 
felhasználásáról 

              Előadó: Kiss István egyesület elnöke 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 5 igen szavazattal tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testületnek az Egyek 
Nagyközség Sport Egyesülete működéséről, támogatásának felhasználásáról szóló 
tájékoztatót.  
A bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Papp Róbert korábbi elnök munkáját 
köszönje meg. 
  
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testületnek 
az Egyek Nagyközség Sport Egyesülete működéséről, támogatásának felhasználásáról szóló 
tájékoztatót. 
A bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Papp Róbert korábbi elnök munkáját 
köszönje meg. 
 
Holló János alpolgármester: 
Aki Egyek Nagyközség Sport Egyesülete működéséről, támogatásának felhasználásáról szóló 
tájékoztatót tudomásul veszi, kézfelnyújtással szavazzon.  

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
506/2011. (XII.15.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
Egyek Nagyközség Sport Egyesülete működéséről, 
támogatásának felhasználásáról szóló tájékoztatót tudomásul 
veszi.  
Papp Róbert korábbi elnök munkáját megköszöni. 
 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
 

12./ Kérdések, interpellációk 
 
 

Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Eljutott a fülembe egy olyan dolog, hogy a fa ügyekkel kapcsolatban van egy feljelentés 
dömping. Azt tudjuk, hogy ez egy átruházott hatáskör. Erről szeretnék valamit hallani.  
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Holló János alpolgármester: 
A fasorok bérleti szerződéssel ki lettek adva gondozásra, illetve van egy olyan kitétel, hogy 
lehetőség van fa kivágásra.  Az erdészettől engedély kell a fakivágásokra. Csak takarításra és 
hazaszállításra adunk ki engedélyeket.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Maga az alapötlet jó, de ami kérdéses, hogy milyen alapon történik az engedélyek kiadása. 
Kérek intézkedést az ügyben, hogy legyen rajta a helyrajzi szám, térkép másolat, illetve, hogy 
milyen fatípusra szól az engedély. Hiába más lopta el a fát, ha a mi mulasztásunk miatt lopták 
el a fát. Vizsgáljuk felül a szerződéseket. Az lenne jó, ha egy laikus számára is érthető legyen 
ez az engedély és beazonosítható legyen a terület, ahol gazdálkodhat.  
 
Murvai Ferenc meghívott: 
A héten több alkalommal a Posta felé járva észlehető volt, hogy megszűnt a Posta előtti 
útpadka problémája. Légkalapáccsal több mázsa betont kellett szétverni. Jó lenne a lakosság 
figyelmét felhívni erre.  
 
Holló János alpolgármester: 
Ha a Szöghatár Kft. nem tesz átereszt, akkor hiába csinálta volna az útpadkát.  
 
Holló János alpolgármester: 
A mai napon a közterületen sikerült kb. 250 db facsemetét elültetni.  
  
 

13./ Egyeki Hírmondó előfizetési díjának meghatározása 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy: 
 
- Az Egyeki Hírmondó 2012. évi éves díját 600 Ft-ban állapítsa meg. 
- Az Egyeki Hírmondó havonta történő megvásárlása esetén az újság díja 70 Ft legyen. 
- Az Egyeki Hírmondó DVD mellékletének díját az alábbiak szerint állapítsa meg: 
 
- DVD melléklet alkalmankénti vásárlása    250 Ft/megjelenés 
- 2012 évi éves előfizetés               2500 Ft/év 
ne legyenek összevont lapszámok 
 
Vitéz Zsolt képviselő: 
Az Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal  az Egyeki Hírmondó előfizetési díját az alábbiak 
szerint javasolja meghatározni a Képviselő-testület felé: 
 
- Az Egyeki Hírmondó 2012. évi éves előfizetési díja:  600 Ft. 
- Az Egyeki Hírmondó havonta történő megvásárlása esetén az újság díja 70 Ft. 
 
Az Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal az Egyeki Hírmondó DVD mellékletének díjait az 
alábbiak szerint javasolja meghatározni a Képviselő-testület felé: 
 
- DVD melléklet alkalmankénti vásárlása    250 Ft/megjelenés 
- 2012. évi éves előfizetés                2500 Ft/év 
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Bizottság javasolja a Képviselő-testület felé, hogy kérje fel a polgármestert és Fazekas 
Sándort, az Egyeki Hírmondó felelős kiadóját a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Holló János alpolgármester: 
Aki egyetért a bizottságok javaslatát kiegészítéssel, kézfelnyújtással szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
507/2011. (XII.15.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testület az 
Egyeki Hírmondó 2012. évi éves díját 600 Ft-ban állapítja meg. 
- Az Egyeki Hírmondó havonta történő megvásárlása esetén az 
újság díja 70 Ft legyen. 
 
- Az Egyeki Hírmondó DVD mellékletének díját az alábbiak 
szerint állapítja meg: 
- DVD melléklet alkalmankénti vásárlása 250 Ft/megjelenés 
- 2012 évi éves előfizetés             2500 Ft/év 
 
A Képviselő-testület nem támogatja az összevont lapszámok 
megjelenését.  
 
Határidő: 2012. december 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

14./ Kántortag Kft. Földhaszonbérleti szerződésének felülvizsgálata 
 

Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy: 
 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy: 
 
Az önkormányzat tulajdonában lévő földek felmérésre vonatkozóan kérjenek árajánlatot. 
 
A Kántortag Kft-vel megkötött földhaszonbérleti szerződésben foglalt bérleti díjban a 2010-
2011. évre visszamenőleg és a 2012. évre vonatkozóan is érvényesítsék a bérleti díj emelését a 
KSH által közzétett inflációs ráta mértékével. 

 
Murvai Ferenc meghívott: 
A pénzügyi bizottsági ülésen már másodszor került napirendre ez a téma. Az előterjesztésből 
nem derült ki, hogy ki az előterjesztő, vagyis az önkormányzat célja. Az önkormányzat az 
elmúlt időben nem kezelte megfelelően a földtulajdonát. Jelenleg is vannak olyan földek, 
amik nincsenek művelve. Az sem kizárható, hogy egyik sem egyezik meg a vagyonleltárban 
szereplő számokkal. Vannak a vagyonleltárban önkormányzati utak, árkok, amelyek az idők 
folyamán eltűntek, vagy megcsappant a méretük. Ezekben e témákban napra késznek kell 
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lenni. Változni fog a földtörvény, a mezőgazdasági támogatások. Javasolnám az egyebeknél is 
meg kellene nevezni, hogy ki a napirend előadója.  
 
Holló János alpolgármester: 
Aki egyetért a bizottságok javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
508/2011. (XII.15.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy az önkormányzat tulajdonában lévő földek 
felmérésre vonatkozóan árajánlatot kér. 

 
A Kántortag Kft-vel (4069 Egyek, Táncsics u. 19.) megkötött 
földhaszonbérleti szerződésben foglalt bérleti díjban a 2010-
2011. évre visszamenőleg és a 2012. évre vonatkozóan is 
érvényesítsék a bérleti díj emelését a KSH által közzétett 
inflációs ráta mértékével. 

 
Határidő: 2012. december 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
15./ Előirányzat módosítás 

 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 

- Cigány Kisebbségi Önkormányzat 
 
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-testületnek, hogy:   
 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy:   
 
A Polgármesteri Hivatal dologi kiadásaiból 56 ezer forint előirányzat kerüljön 
átcsoportosításra a Cigány Kisebbségi Önkormányzat dologi kiadásaihoz. 
 

- Központi Orvosi ügyelet 
 
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy:   
 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy:   
 
Az Egyek – Újszentmargita – Tiszacsege Központi orvosi ügyelet tekintetében a működési 
célú pénzeszköz átadás előirányzata növekedjen 184 ezer forinttal a működési célú hitel 
terhére. 
 
 
Holló János alpolgármester: 
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Aki támogatja, hogy a Polgármesteri Hivatal dologi kiadásaiból 56 ezer forint előirányzat 
kerüljön átcsoportosításra a Cigány Kisebbségi Önkormányzat dologi kiadásaihoz, 
kézfelnyújtással szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
509/2011. (XII.15.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy a Polgármesteri Hivatal dologi kiadásaiból 56 
ezer forint előirányzat kerüljön átcsoportosításra a Cigány 
Kisebbségi Önkormányzat dologi kiadásaihoz. 

 
Határidő: 2011. december 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Holló János alpolgármester: 
Aki támogatja, hogy az Egyek – Újszentmargita – Tiszacsege Központi orvosi ügyelet 
tekintetében a működési célú pénzeszköz átadás előirányzata növekedjen 184 ezer forinttal a 
működési célú hitel terhére, kézfelnyújtással szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
510/2011. (XII.15.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy az Egyek – Újszentmargita – Tiszacsege 
Központi orvosi ügyelet tekintetében a működési célú 
pénzeszköz átadás előirányzata növekedjen 184 ezer forinttal a 
működési célú hitel terhére. 

 
Határidő: 2011. december 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
16./ Önkormányzati Tűzoltóság működtetéséről döntés 

 
 

Fazekas Sándor tűzoltó parancsnok: 
A Parlament elfogadta az ősszel a katasztrófavédelmi törvényt. A köztestületi tűzoltóságok 
önkormányzati tűzoltósággá alakulnak. Ez irányban folynak az átszervezések, kezdeményezni 
kell az önkormányzatnál, hogy önkormányzati tűzoltóságként tovább üzemelteti a 
tűzoltóságot. Mostantól az ellátott településeknek is hozzá kel majd járulni a működéshez. 
Január 1-től március 31-ig egy átmeneti időszak következik, amikor meg kell alkotni az 
alapszabályokat, meg kell határozni a feladatokat.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy:   
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Egyek Nagyközség Önkormányzata 2012.01.01-től a jogszabályoknak megfelelően 
Önkormányzati Tűzoltóság néven továbbra is működtesse a tűzoltóságot, bevonva a 
működtetésbe az érintett települések önkormányzatait is. 
Javasolja, hogy a tűzoltóparancsnok személye Fazekas Sándor maradjon. 
 
Tűzoltóság nélkül a település nem maradhat. Bízom benne, hogy a törvényi feltételeknek 
megfelelően fogja működtetni az önkormányzat.  
 
Holló János alpolgármester: 
Aki támogatja, hogy 2012. január 1-től a jogszabályoknak megfelelően Önkormányzati 
Tűzoltóság néven továbbra is működtetni kívánja az Egyeki Köztestületi Tűzoltóságot, 
kézfelnyújtással szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
511/2011. (XII.15.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy 2012. január 1-től a jogszabályoknak 
megfelelően Önkormányzati Tűzoltóság néven továbbra is 
működtetni kívánja az Egyeki Köztestületi Tűzoltóságot, 
bevonva a működtetésbe az érintett települések önkormányzatait 
is. 
 
A Képviselő-testület a tűzoltó parancsnoki feladatok ellátására 
továbbra is Fazekas Sándor tűzoltó parancsnokot javasolja.  

 
Határidő: 2012. január 1. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

  Antal László képviselő elhagyta az ülést. 
A képviselő-testület létszáma: 6 fő 

 
 

17./ Balmazújvárosi Kistérség Humán Szolgáltató Központ támogatási 
kérelme 

 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy támogassa: 
 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy támogassa: 
 
A Balmazújvárosi Kistérség Humán Szolgáltató Központot abban, hogy a segédgondozók 
közül 1 fő továbbfoglalkoztatása 2012.01.01-től főállású közalkalmazottként történjen. 
 
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy: 
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A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy: 
 
A Balmazújvárosi Kistérség Humán Szolgáltató Központnak engedélyezze a szociális 
étkeztetés terén jelentkező 1.500.000 Ft többletbevétel terhére a kérelem mellékletben 
található eszközöknek a beszerzését. 
 
Kovács Sándorné képviselő: 
Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság    
4 igen szavazattal  a Balmazújvárosi Kistérség Humán Szolgáltató Központ  kérelmét 
javasolja támogatni a Képviselő-testület felé, azzal a kitétellel, hogy  a szociális étkeztetésből 
származó többletbevételt az intézmény vezetője saját belátása szerint az ott dolgozó személyi 
állomány jutalmazására illetve a legszükségesebb tárgyi eszközök beszerzésére fordíthatja. 
 
Holló János alpolgármester: 
Most hallottam, hogy elromlott a mosógépük és áldatlan állapotok vannak. úgy gondolom, 
hogy a szociális étkeztetésből ne kérjünk vissza, úgy tudom hogy jutalmat kapnak a dolgozók. 
 
Aki egyetért, hogy a Balmazújvárosi Kistérség Humán Szolgáltató Központot támogassák 
abban, hogy a segédgondozók közül 1 fő továbbfoglalkoztatása 2012.01.01-től főállású 
közalkalmazottként történjen, kézfelnyújtással szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
512/2011. (XII.15.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy támogatja a Balmazújvárosi Kistérség Humán 
Szolgáltató Központ kérelmét abban, hogy a segédgondozók 
közül 1 fő továbbfoglalkoztatása 2012. január 1-től főállású 
közalkalmazottként történjen. 
 
Határidő: 2012. január 1. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Holló János alpolgármester: 
Aki támogatja a szociális étkeztetés terén jelentkező 1.500.000 Ft többletbevétel terhére a 
kérelem mellékletében található eszközöknek a beszerzését, kézfelnyújtással szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
513/2011. (XII.15.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Balmazújvárosi Kistérség Humán Szolgáltató Központ kérelmét 
támogatja és hozzájárul ahhoz,hogy a szociális étkeztetés terén 
jelentkező 1.500.000 Ft többletbevétel terhére a kérelem 
mellékletében található eszközöket a beszerezhesse. 
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Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

18./ Bioaqua Kft. felszámolása 
 

Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy:  
 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy: 
 
A BIOAQUA Svájci- Magyar Környezetvédelmi Kft. /5000 Szolnok, Szapáry u. 20./ 
gazdasági társaság ügyvezető igazgatója Kovordányi György ellen a polgári peres eljárást 
szándékozik megindítani a 600 000 forint összegű követelés érvényesítése érdekében.  
 
A 2012. januári ülésre a Polgármesteri Hivatal vizsgálja meg a további lehetőségeket. (Pl. a 
Bioaqua Kft. 2009. évi beszámolója) 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Az eredeti javaslathoz képest most csak egy szándékot fejezzen ki a testület.  
 
Holló János alpolgármester: 
Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
514/2011. (XII.15.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő Testülete úgy 
határozott, hogy a BIOAQUA Svájci- Magyar Környezetvédelmi 
Kft. /5000 Szolnok, Szapáry u. 20./ gazdasági társaság 
ügyvezető igazgatója Kovordányi György ellen a polgári peres 
eljárást szándékozik megindítani a 600 000 forint összegű 
követelés érvényesítése érdekében. 
 
A 2012. januári ülésre a Polgármesteri Hivatal vizsgálja meg a 
további lehetőségeket. (Pl. a Bioaqua Kft. 2009. évi 
beszámolója) 

 
Határidő: 2012. január 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 

 
 

19./ Pályázatokhoz szükséges döntések 
 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
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Az anyaggal nem ment ki semmilyen előterjesztés. A gondozási központ bővítésével 
kapcsolatban mondanék néhány szót. Ennek az épületnek az önkormányzat a tulajdonosa, de 
nem mi vagyunk a fenntartók. Pályázni vagy az intézmény vagy a fenntartó pályázhat. 
Rugalmasabb lenne az intézményen belüli benyújtás. A pályázó vagy a tárulás vagy az 
intézmény lesz, de a pályázatot mi készítjük a kollégákkal a hivatalban, mivel erre a 
kistérségnek nincs kapacitása az ő tájékoztatásuk szerint.  Plusz nehézség, hogy a 
rendelkezésre álló telek, illetve az önkormányzati tulajdonú másik telekrész kevésnek 
bizonyult. A cél a 10 fővel való férőhely emelés. A szomszédos telekre még mindenképpen 
szükség lenne ahhoz, hogy bővíteni tudjuk az épületet. Ez azonban magánszemélyek tulajdona 
tőlük kellene megvásárolni. Szükséges még a közreműködő szervezettel is egyeztetni, hogy 
miként számolható el a telekvásárlás illetve mikor kell, hogy az önkormányzat nevén legyen  a 
telek. Január elején lehet, hogy szükség lesz egy rendkívüli ülésre, amennyiben a pályázat 
igényel testületi döntéseket.  
 
Holló János alpolgármester: 
Aki a tájékozatót tudomásul veszi, kézfelnyújtással szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 
       
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
515/2011. (XII.15.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Gondozási Központ bővítésére irányuló pályázattal kapcsolatos 
tájékoztatót tudomásul veszi.  

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Holló János alpolgármester 

 
 

20./ Tájékoztató a Dorogmai úttal kapcsolatban 
 
 

Hajduné Holló Katalin képviselő: 
 

1. Rendőrségi feljelentés 
 
A polgármester tegyen büntető feljelentést a rendőrségen ismeretlen tettes ellen hivatali 
visszaélés, hűtlen kezelés, hanyag kezelés tekintetében a Dorogmai út károsodásával 
kapcsolatban. 
 
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 2 igen szavazattal 2 tartózkodással szavazott. A javaslat nem kapta meg a 
szükséges szavazatot. 
 
A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal 2 tartózkodással szavazott. A javaslat nem kapta 
meg a szükséges szavazatot. 
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2. Polgári peres eljárás 
 
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 3 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 
hatalmazza fel a polgármestert, hogy a Dorogmai út károsodásának ügyében a polgári peres 
kártérítés elindításával kapcsolatban keressen jogi képviselőt és kérjen be szakértői 
véleményt. Határidő: 2011. január havi testületi ülés. 
 
A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal 1 nem szavazattal 1 tartózkodással szavazott. A 
javaslat nem kapta meg a szükséges szavazatot. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Azért volt szükség napirendre tűzni azt a témát, mert erre az ülésre kaptuk meg a Tállai úr 
levelét, amelyben újra elutasították a pályázatunkat. Ez az út rendkívüli módon károsodott, 
meg kell vizsgálni a Szincsák polgármester úr által kiadott nyilatkozatot. Nem rendelkezünk 
annyi információval, hogy a büntető feljelentést megtegyük. Az én véleményem, hogy 
vizsgáltassuk  meg ezt a dolgot szakértővel. Kellene egy szakértő, hogy megállapítsuk, hogy 
mennyibe kerülne az út állapotának visszaállítása. Nyilatkozat tétel kellene a TIKÖVIZG-től, 
a fuvarozó vállalkozótól és Szincsák Ferenctől. A település egy egyesülete már tett is 
feljelentést ebben az ügyben.  
 
Murvai Ferenc meghívott: 
A büntető feljelentés egyik kezdeményezője valóban én voltam. Egy két hetes munkát 
elvégeztek négy nap alatt. Ma is azt mondom, hogy ez bűncselekmény volt az utunk ellen.  
 
Holló János alpolgármester: 
Kerestük mi a békés megoldást, ezért próbáltuk a vis maior alapot megpályázni. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Én azt azért kicsit csúsztatásnak tartom, hogy csak az egyesületet érdekli ez a dolog. Egy 
dolgot fontos megvizsgálnunk, hogy a büntető eljárásból nekünk pénzünk nem lesz. A polgári 
peres eljárás következményeként azonban még kezdeményezhető büntető eljárás. Nem a 
bosszúállás a cél. A polgári peres eljárásban is számít a felróhatóság.  
 
Kovács Sándorné képviselő: 
Nem tudom, hogy meg volt-e az határozva, hogy mennyi idő alatt kellett ezt a földet 
kihordani. 
 
Holló János alpolgármester: 
Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 
       
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
516/2011. (XII.15.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy felhatalmazza a polgármestert, hogy a 
Dorogmai út károsodásának ügyében a polgári peres kártérítés 
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elindításával kapcsolatban keressen jogi képviselőt és kérjen be 
szakértői véleményt.  
 

 
Határidő: 2012. január 26. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

21./ Képzési támogatás kérése 
 
 

Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy: 
 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Jegyzőnek kérelmére a Polgármesteri Hivatalban jelenleg 
rehabilitációsként foglalkoztatott Ágics Andrásné önköltséges tanulmányainak költségéhez 
10%-os támogatást biztosítson 11.444 Ft összegben. 
A pénzügyi-számviteli OKJ-s képzés költsége 64.440 Ft, a vizsgadíj költsége 50.000 Ft. 
 
Holló János alpolgármester: 
Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
517/2011. (XII.15.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy Egyek Nagyközség Önkormányzat Jegyzőnek 
kérelmére a Polgármesteri Hivatalban jelenleg rehabilitációsként 
foglalkoztatott Ágics Andrásné önköltséges tanulmányainak 
költségéhez 10%-os támogatást biztosít 11 444 Ft összegben. 
A pénzügyi-számviteli OKJ-s képzés költsége 64.440 Ft, a 
vizsgadíj költsége 50.000 Ft. 

 
Határidő: 2012. június 30. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

22./ Erőss Lászlóné kérelme 
 

Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testület, hogy: 
 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy: 
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A 227/2011.(V.26.) számú testületi határozatban foglaltak alapján Erőss Lászlóné részére 
folyósított 120.000 Ft visszatérítendő támogatás visszafizetésének határidejét 2011. december 
30-ról 2012. március 30-ra módosítsa.  
 
 
Holló János alpolgármester: 
Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
518/2011. (XII.15.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy a 227/2011.(V.26.) számú testületi határozatban 
foglaltak alapján Erőss Lászlóné részére folyósított 120.000 Ft 
visszatérítendő támogatás visszafizetésének határidejét 2011. 
december 30-ról 2012. március 30-ra módosítja.  

 
Határidő: 2012. március 30. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
23./ Sziltop Nonprofit  Kf. Bérleti szerződésének módosítása 

 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Döntés született arról, hogy módosítani kívánjuk a Sziltop Nonprofit Kft szerződését és felül 
kellene vizsgálni. Mivel kialakult az az álláspont, hogy vizsgáljuk meg a szerződést,ha most 
aláírnánk akkor ez az előző döntésnek ellentmond, hiszen elkötelezzük magunkat ha 
megköttetik ez a szerződés 2012.augusztusáig. Ezután már szerződésmódosításra csak 2012. 
augusztusában kerülhet sor. Ez a bérleti díj be lett tervezve az intézmény bevételébe, és ez 
mégis azt mondatja velem, hogy fogadjuk el a szerződésmódosítást. Egy pár hónapot biztosan 
igénybe venne a szerződés átvizsgálása, mert elég lehetetlen feltételek vannak benne. Dönthet 
úgy is a testület, hogy most nem köti meg ezt a szerződésmódosítást. Ezt korábban nem 
tárgyalta a testület, most is csak azért hoztuk mert a múltkori ülésen arról született döntés, 
hogy vizsgáljuk felül a szerződésüket. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Én úgy gondolom, hogy ez a hat hónap úgyis elmenne a szerződés vizsgálatára, mire 
módosításra kerül. Addig semmit nem kapnánk, így legalább ez a szerződés szerinti bérleti díj 
realizálódik.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Egy ilyen ügyben véleményem szerint egy-két hét alatt meg van a szakvélemény.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Kérdezem irodavezető asszonyt ,ezt csak most tudjuk realizálni? Elég ha januárban döntünk? 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető: 
Ezt mindig decemberben számlázzuk, ha most nem számlázzuk, akkor az idén már nem lesz 
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belőle bevétel. Nincs belőle gond, ha januárban számlázunk sem. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Valamilyen álláspontot jó lenne kialakítani január végére és most halasszuk el a döntést.  
 
Holló János alpolgármester: 
Aki egyetért azzal, hogy a napirend tárgyalását halasszák el a januári ülésre, kézfelnyújtással 
szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
519/2011. (XII.15.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy a Sziltop Oktatási Nonprofit Kft. szerződés 
módosításával kapcsolatos napirend tárgyalását a 2012. január 26-
i ülésre halasztja.  

 
Határidő: 2012. január 26. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

24./ A 392/2011.(IX.29). sz.  határozat módosítása 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Technikai dologról van szó. A határozatban a Báthory –Ép Kft. lett megbízva a Dorogmai út 
szakvéleményének elkészítésére. A szakvélemény elkészült. A jegyzőkönyven és a 
szerződésben Báthory Sándor lett megbízva, de a határozatban a Báthory-Ép Kft. lett 
megnevezve. 
 
Holló János alpolgármester: 
Aki egyetért, kézfelnyújtással szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
520/2011. (XII.15.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy a 392/2011. (IX.29.) számú határozatát az 
alábbiak szerint módosítja:  
Megbízza Báthory Sándor építésügyi, igazságügyi szakértőt 
(4024 Debrecen, Vármegyeháza u. 11.) a károsodott Dorogmai út 
állapotrögzítésének elkészítésével, 60 000 Ft+Áfa összegben.  

 
Határidő: 2011. december 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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25./ Farkas József kérelme 
 

Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Javaslom, hogy engedélyezzük a tornaterem ingyenes használatát, de jobb lenne, ha 
intézményvezető asszony nyilatkozna. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A karbantartók és a takarítók az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. dolgozói, Széles Szilvia tud 
nyilatkozni, hogy meg tudják-e ezt oldani.  
 
Széles Szilvia ügyvezető: 
Intézményvezető asszonnyal egyeztettünk és úgy beszéltük meg, hogy próbálunk a 
dolgozóknak egy kicsit kedvezni, hogy a két ünnep között ne legyen ilyen. De a testület dönt. 
Amennyiben azt mondja, hogy oda adja a termet, akkor megoldjuk.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Támogassa a testület, de egy bizonyos kör egy bizonyos kérelmet, ami mindig a 
tornateremmel kapcsolatos, mindig a testületi ülés napján, déli 12-kor hozza be. Valakinek 
egyszer már azt kellene mondani, hogy nem. Tudom, hogy mindig vannak és lesznek is plussz 
napirendek de nem hiszem, hogy éppen most dőlt el, hogy ezt a szilveszteri kupát meg akarják 
rendezni. Tiszteletben tarthatnák a testület munkáját és határidőben hozhatnák a kérelmüket, 
hiszen ez érinti az intézmény bevételét, érinti a Kft-t a személyzet biztosításában. Ezt legalább 
bizottsági ülésen jobban át lehetne gondolni. 
 
Holló János alpolgármester: 
Aki egyetért azzal, hogy a tornatermet térítésmentesen odaadjuk, kézfelnyújtással szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 3 igen 1 nem szavazattal 2 tartózkodás mellett szavazott. A kérelem nem 
kapta meg a kellő támogatottságot.  

 
 

Mivel több napirend nem volt a polgármester megköszönte a megjelenést és az ülést 17.30 
órakor bezárta. 
      K. m. f. 
 
________________________             ________________________ 
     Csepreginé Kocsis Nóra        Holló János 

       Jegyző            Alpolgármester 
 
 
 
________________________             ________________________ 
      Hajduné Holló Katalin                                                 Dr. Hegyesi Kálmán      
      Jegyzőkönyv hitelesítő                  Jegyzőkönyv hitelesítő
    
 

____________________ 
Sűveges Sándorné 
Jegyzőkönyvvezető 


